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Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier. 
Aanwezig 
 

Marije de Groot-Haen (voorzitter), Ad van Beurden (VVD), Paul 
Schellekens (VVD), Mark Verhoeven (Lijst Riel-Goirle), Cees Pelkmans 
(Lijs Riel-Goirle), Antoon van Baal (PvdA), Mark van Oosterwijk (Pro 
Actief Goirle), Corné de Rooij (CDA), Jochem de Jong (CDA), Willem 
Couwenberg (Lijst Couwenberg), Deborah Eikelenboom (SP). 
Wethouders Harry van de Ven en Theo van der Heijden. 

Afwezig (met kennisgeving) Peter Koeleman (SP), Arno de Laat (SP), Bert Schellekens (Lijst Riel-
Goirle), Toon Bogers (Pro Actief Goirle) en wethouder Guus van der 
Put. 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Ruimte/2017/17-mei/19.15 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2.  Burgerinitiatief Kleine Kavels 
De heer Verheugen licht zijn burgerinitiatief toe. 
Standpunten fracties: 
Pro Actief 
Goirle 

Reageert positief op dit initiatief. Deelt met de initiatiefnemer de 
duurzaamheidsidealen. Roept het college op om (te proberen) ideeën uit de 
samenleving mogelijk te maken en aan te sluiten bij de maatschappelijke 
behoefte.  

PvdA Benadert dit bijzondere initiatief in beginsel positief. Vraagt of meer mensen  
belangstelling hebben voor dit initiatief, zodat het mogelijk in een project zou 
passen. Signaleert terughoudendheid bij het college en geeft het college mee dat 
de commissie overwegend positief reageert op dit burgerinitiatief.   

Lijst 
Couwenberg 

Vraagt aan het college dit burgerinitiatief te onderzoeken en het op te nemen in 
het volkshuisvestingsplan.  

VVD Stemt in met dit bijzondere initiatief. Het sluit aan bij het plan van de Provincie om 
fors extra te bouwen voor kleine huishoudens.  

CDA Benadert dit burgerinitiatief positief, gelet op het duurzaamheidsaspect. Ziet 
liever een project met meerdere kleinschalige initiatieven dan één kleinschalig 
huisje. CDA pleit voor zorgvuldigheid.  

Lijst Riel-Goirle Benadert het voorstel positief.  
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Harry van de Ven pleit voor het maken van een goede afweging, rekening houdend met  
onder meer het woningbehoefte onderzoek, bouwvolume, beschikbare grond en uitgifte van kavels 
(collegebevoegdheid). Stelt voor dat het college schriftelijk reageert op het burgerinitiatief en op de 
vragen die in deze vergadering zijn gesteld. Na overleg met de verantwoordelijk wethouder wordt bij 
het verslag aangegeven op welke termijn het college zal reageren.  
 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Ruimte/2017/17-mei/
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Ruimte/2017/17-mei/
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Advies van de commissie: de commissie Ruimte reageert overwegend positief op het burgerinitiatief 
en vraagt het college om deze positieve houding in hun reactie mee te nemen, dus met open mind, 
voortvarend en kijkend naar de mogelijkheden.  
 
3. Raadsvoorstel uitvoeringskrediet faunapassage en voorbereidingskrediet rotonde 
Turnhoutsebaan -Tijvoortsebaan 
Tim Hinssen en Wim de Jong (Brabants landschap) geven een korte toelichting over nut en noodzaak 
van de faunapassage en op de aanbestedingsvorm.   
Standpunten fracties: 
Lijst Riel-Goirle Roept op om over de faunapassage positief te communiceren en de bevolking 

positief te benaderen want in de media staan alleen negatieve berichten. Vraagt 
waarop de keuze wordt gebaseerd om de faunapassage over of onder de weg aan 
te leggen.  

CDA Reageert kritisch op het raadsvoorstel omdat niet duidelijk is aangegeven wat we  
willen bereiken voor 1,6 miljoen euro. Eist in elk geval een faunapassage die 
functioneel is. Heeft zorgen over de manier van aanbesteden. Vraagt om een 
samenvatting op één A4 waarin staat wat we waar, hoe en op welke manier willen 
bereiken en waarbij wordt aangegeven hoeveel dieren naar verwachting gaan 
oversteken. Stelt voor dat dit als B-stuk naar de raad gaat.  

VVD Geeft aan dat het wenselijk is om dit project in de regio aan te besteden om  
regionale aannemers een kans te bieden.   

Lijst 
Couwenberg 

Vraagt waarop de keuze wordt gebaseerd om de faunapassage over of onder de 
weg aan te leggen en wat het verschil is in kosten. 

PvdA Stemt in met het voorstel. Geeft aan dat bij deze aanbesteding wordt gefocused 
op kwaliteit aan de hand van doelstellingen die helder zijn.  

Afspraken en toezeggingen: 
Wim de Jong geeft aan dat de raad de aannemer wel kan afrekenen op een geschikte biotoop maar 
niet op het aantal dieren dat van de passage gebruik maakt. Met behulp van camerabeelden of 
stempelmatten is wel te monitoren hoeveel dieren gebruik maken van de faunapassage.  
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als B-stuk naar de raadsvergadering. 
 
4. Raadsvoorstel instellen werkgroep Omgevingswet 
De voorzitter verzoekt de fracties om -vooruitlopend op de raadsvergadering- kandidaten voor de 
werkgroep door te geven aan de griffie. 
Lijst Riel-Goirle Bert Schellekens  
PvdA Lucien van de Sanden 
VVD Paul Schellekens 
CDA Corné de Rooij of Jochem de Jong 
Pro Actief 
Goirle 

Mark van Oosterwijk 

Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als  A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
5.  Raadsvoorstel Milieujaarverslag 2016 
Standpunten fracties: geen 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
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6.  Raadsvoorstel Vaststelling Herijking Integraal Ontwikkelplan Centrum Goirle 
Standpunten fracties: 
CDA Vindt het wenselijk om een stukje groen in het centrum te realiseren en zal 

hiertoe wellicht een motie of amendement indienen.  
Pro Actief 
Goirle 

Vindt het jammer om de reserve Kloosterplein op te heffen. Steunt de suggestie 
van het CDA.  

VVD Geeft aan dat er in de Zuidrand al een groene long ligt. Wil graag een toelichting 
op meer groen in het centrum.  

SP Stelt meer groen in centrum voor. Stelt voor dat dit als B-stuk naar de raad gaat. 
Lijst 
Couwenberg 

Vraagt aan het college een kort verslag waar eventueel meer groen in het centrum 
kan komen.  

 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als B-stuk naar de raadsvergadering. 
 
7.  Raadsvoorstel begroting 2018 en jaarstukken 2016 Omgevingsdienst Midden- en West-

Brabant 
Standpunten fracties: geen 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
8. Verslag van de commissie Ruimte van 22 maart 2017 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. De toezeggingenlijst wordt doorgenomen. 
Toezegging 10 blijft op de lijst staan, de rest is afgewerkt of in gang gezet.  
 
9. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Harry van de Ven geeft aan dat deze week subsidie is toegekend waarmee zonnepanelen 
op het dak van het gemeentehuis kunnen worden gerealiseerd. Dit kan worden besproken in de 
volgende vergadering van de commissie Ruimte.  
 
10. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders   
VVD vraagt naar de Maria boodschap kerk. Wat is de status van dit project, van de kerk en de kavels? 
Is de gemeente in gesprek met de omwonenden?  
Wethouder Harry van de Ven geeft aan dat het college een schriftelijke reactie geeft bij het verslag.  
 
CDA vraagt of er plannen zijn om de bestemming van percelen op bedrijventerrein Veertels in Riel te 
wijzigen richting woonbestemming. CDA is hier geen voorstander van en wil dit in de volgende 
vergadering van de commissie Ruimte met elkaar te bespreken. Ook bij andere projecten en 
ontwikkelingen in het ruimtelijk domein wil het CDA dat de politiek vroegtijdig geïnformeerd en 
betrokken wordt omdat het jammer is om pas op het einde van een bestemmingsplantraject ja of 
nee te zeggen.  
Wethouder Theo van der Heijden geeft aan dat er overleg plaatsvindt met ondernemers, gebruikers 
en omwonenden van industrieterrein Veertels. De bestemmingen worden kritisch tegen het licht 
gehouden. Binnenkort volgt hiervoor een bestemmingsplan.  
De voorzitter stelt naar aanleiding van het gesprek in de commissie Ruimte voor om in een volgende 
commissievergadering te spreken over bestemmingsplanwijzigingen op industrieterrein Veertels en 
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over andere ontwikkelingen in het ruimtelijk domein. Het gesprek kan plaatsvinden aan de hand van 
een raadsinformatie van het college, indien het college dit relevant vindt.  
De agendacommissie kan op basis van de raadsinformatie besluiten om dit onderwerp te agenderen 
voor de commissie Ruimte.  
 
11. Stukken ter kennisname   
Pro Actief Goirle bevraagt het CDA over stuk ter kennisname nummer 7. 
 
12. Rondvraag 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:00 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
21 juni 2017. 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingen Ruimte 17 mei 2017 
 
Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningsdatum Wijze afdoening 

1 17-05-2017 Het college reageert schriftelijk op het 
burgerinitiatief kleine kavels en op de vragen die 
in de commissievergadering Ruimte zijn gesteld.  
 

Wethouder 
Guus van der 
Put 

Na gesprek met 
initiatiefnemer.  

Het college staat positief ten opzicht van "tiny 
houses". Ze ziet mogelijkheden en zal de 
initiatiefnemer uitnodigen voor een overleg.  Het 
past binnen het woonbeleid dat bouwen naar 
behoefte als uitgangspunt heeft. Daarna zal het 
college de raad informeren over de 
mogelijkheden.  

2 17-05-2017 Maria boodschap kerk. VVD vraagt naar 
aanleiding van een bijeenkomst met 
omwonenden wat de status van dit project is (de 
kerk en de kavels) en of de gemeente in gesprek 
is of in gesprek gaat met de omwonenden.  

Wethouder 
Guus van der 
Put 

Bij verslag  De wethouder heeft  overleg met de 
omwonenden gehad. De status van het project is 
dat B&W principe-medewerking heeft  verleend 
voor zowel de transformatie van de kerk en als  
de bouw van twee woningen en beide eigenaren 
zijn nu bezig met de voorbereiding van de 
benodigde planologische procedure.  

3 17-5-2017 De commissie Ruimte wil in haar volgende 
vergadering spreken over 
bestemmingsplanwijzigingen op industrieterrein 
Veertels. Ook bij andere projecten en 
ontwikkelingen in het ruimtelijk domein wordt 
gevraagd de politiek vroegtijdig te informeren 
en te betrekken omdat het jammer is om pas op 
het einde van een bestemmingsplantraject ja of 

Wethouder 
Guus van der 
Put / agenda-
commissie  

Begin juni Hierover ontvangt de raad een raadsinformatie 
waarmee het koersdocument Veertels zal worden 
aangeboden.    
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nee te zeggen. Het gesprek kan plaatsvinden aan 
de hand van een raadsinformatie van het 
college, indien het college dit relevant vindt.  
De agendacommissie kan op basis van de 
raadsinformatie besluiten dit onderwerp te 
agenderen voor de commissie Ruimte.  

4 23-3-2016 Stand van zaken uitvoering SP motie bij 
raadsvoorstel visie Zuidrand om te onderzoeken 
of het mogelijk is subsidie te verkrijgen met als 
doel bouwdelen in de Zuidrand te behouden. 

Wethouder 
Guus van der 
Put 

 Het onderzoek is nog in volle gang. Naar 
verwachting zullen de uitkomsten voor de 
zomervakantie 2016 bekend zijn.  
5-8: In het kader van dit onderzoek is onder meer 
contact gezocht met de Erfgoedfabriek van de 
Provincie. Deze hebben de casus Zuidrand 
Goirle intern besproken. Er zal door de 
Erfgoedfabriek een “quick scan” worden 
uitgevoerd. De verwachting is dat deze quickscan 
na de zomer klaar is.  
Stand van zaken na de zomer: 
De “quick scan” wordt op dit moment door de 
Erfgoedfabriek uitgevoerd. Deze wordt integraal 
ingestoken: cultuurhistorisch belang en 
economische haalbaarheid zijn daarbij belangrijk 
maar ook andere aspecten zoals ruimte, 
duurzaamheid / energie, milieu en draagvlak 
worden meegenomen. Op basis daarvan wordt 
een advies uitgebracht aan de ambtelijk 
opdrachtgevers van de Erfgoedfabriek 
(vastgoedbedrijf + afdeling cultuur). Deze 
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opdrachtgevers nemen dan samen besluit of wel 
of niet een volgende stap wordt gezet cq het 
project wordt opgepakt. Dit proces zal naar 
verwachting komend half jaar worden afgerond. 
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